

詩歌選集第 395 首

395 【我今面向高處攀登】

[Listen to Midi](#)

(一) 我今面向高處攀登，天天 努力，日日上升；在我途中，禱告不住：“使我立足更高之處。”主，扶持我，使我上升，憑信站立屬天高峰；更高之境，我已目睹；使我立足更高之處。

(二) 我心不欲繼續久停在那疑 惑、恐懼之境；雖有多人在此住宿，我心却羨更高之處。主，扶持我，使我上升，憑信站立屬天高峰；更高之境，我已目睹；使我立足更高之處。

(三) 我要遠超世俗之上，撒但 火箭對我無傷；信心使我能以聽聞高處傳來喜樂歌聲。主，扶持我，使我上升，憑信站立屬天高峰；更高之境，我已目睹；使我立足更高之處。

(四) 我願靠恩登峰造極，憑信 看見榮耀在彼；但我仍要禱告不住；求領我到更高之處。主，扶持我，使我上升，憑信站立屬天高峰；更高之境，我已目睹；使我立足更高之處。

(1) I'm pressing on the upward way, new heights I'm gaining ev'ry day; Still praying as I onward bound, "Lord, plant my feet on higher ground. "Lord, lift me up, and let me stand by faith on Canaan's table land; A higher plane than I have found, Lord, plant my feet on higher ground.

(2) My heart has no desire to stay where doubts arise and fears dismay; though some may dwell where these abound, my prayer, my aim, is higher ground. Lord, lift me up, and let me stand by faith on Canaan's table land; A higher plane than I have found, Lord, plant my feet on higher ground.

(3) I want to live above the world, though Satan's darts at me are hurled; for faith has caught the joyful sound, the song of saints on higher ground. Lord, lift me up, and let me stand by faith on Canaan's table land; A higher plane than I have found, Lord, plant my feet on higher ground.

(4) I want to scale the utmost height and catch a gleam of glory bright; but still I'll pray till rest I've found, "Lord, lead me on to higher ground. " Lord, lift me up, and let me stand by faith on Canaan's table land; A higher plane than I have found, Lord, plant my feet on higher ground.

Johnson Oatman Jr